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P R O T O K Ó Ł  nr XLII/18 

sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 26 czerwca 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

    O godz. 9.05 Przewodniczący Rady Pan Waldemar Błauciak otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram czterdziestą drugą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 

ustawowego składu Rady obecnych jest 13 radnych. Dodał, że nieobecny to radny Krzysztof 

Kutrowski, natomiast radny Andrzej Fink zgłosił swoje spóźnienie. W związku z powyższym 

stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Następnie powitał wszystkich zebranych, m.in. radnych, Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec 

Stanisława Mikołajczyka, Ławnika Sądu Okręgowego w Jeleniej Górze Agnieszkę Mielnik, 

Ławnika Sądu Rejonowego w Zgorzelcu Justynę Glonek, oraz przedstawicieli Ochotniczych 

Straży Pożarnych z Ruszowa, Czerwonej Wody i Jagodzina. Lista osób zaproszonych i 

uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.  

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), Burmistrz Gminy i Miasta 

Stanisław Mikołajczyk wniósł o wprowadzenie trzech dodatkowych projektów uchwał 

dotyczących zagospodarowania przestrzennego. Pierwszy, w sprawie zmiany uchwały nr 

209/XVI/16 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie zmian miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stary Węgliniec. Drugi, w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Węgliniec dla terenu położonego w obrębie Stary Węgliniec. Trzeci, w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

kopalni w osadzie Zielonka (obręb Stary Węgliniec). Pierwsza uchwała dotyczy realizacji 

wyroku Sądu Administracyjnego nakazującego zmianę przeznaczenia jednej działki, która 

została pominięta przy uchwalaniu planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stary 

Węgliniec. Dwie pozostałe uchwały są związane z wnioskiem przedsiębiorstwa Ekoceramika 

dotyczącym powiększenia obszaru wydobycia na terenie kopalni w Zielonce.  Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o rozszerzeniu BLOKU UCHWAŁ o trzy 

dodatkowe projekty. Radni przyjęli zmianę jednogłośnie, wprowadzając każdą uchwałę 13 

głosami „za”. Cały porządek obrad, uwzględniający w/w zmianę, Rada również przyjęła 

jednogłośnie, 13 głosami „za”.  

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady wraz z 

Burmistrzem złożyli przybyłym na sesję Ławniczkom życzenia z okazji przypadającego 14 

czerwca Dnia Ławnika, wręczając również dyplomy i bukiety kwiatów, za zaangażowanie w 

wykonywaną pracę, profesjonalizm i godne reprezentowanie zawodu ławnika. Panie 

podziękowały i pokrótce opowiedziały na czym polega ich praca, która niekiedy wiąże się z 

dużymi emocjami, zwłaszcza gdy trafiają się ciężkie sprawy, w których trzeba decydować o 

losach rodziny. Następnie Burmistrz i Przewodniczący Rady wręczyli strażakom ochotnikom 

profesjonalny sprzęt medyczny ratujący życie ludzi, który został zakupiony przez Gminę 

Węgliniec a współfinansowany ze środków Funduszu Sprawiedliwości, którego dysponentem 

jest Minister Sprawiedliwości. Strażacy z jednostek OSP Jagodzin i OSP Czerwona Woda 

otrzymali dwa zestawy defibrylatorów, natomiast jednostka z OSP Ruszów otrzymała zestaw 

hydrauliczny do wywarzania drzwi i cięcia pedałów.  
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(podczas przekazywania sprzętu na obrady przybył radny Andrzej Fink) 

 

Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU SESJI Z DNIA 26 KWIETNIA 2018R. 

Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół został przyjęty jednogłośnie, 14 głosami „za”.  

 

Następnie przystąpiono do punktu 4, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Następnie przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad dotyczącego SPRAWOZDANIA Z 

DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI. Kserokopie pisemnych sprawozdań, 

obejmujących miesiąc kwiecień 2018 r. oraz maj 2018 r., stanowią zał. nr 4 i 5. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniach spraw.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji, jednogłośnie, 14 głosami „za”, 

Rada przyjęła w/w sprawozdania. 

 

Po zakończeniu głosowania o godzinie 09:38 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

( podczas przerwy salę posiedzeń opuścili przybyli na sesję goście)   

 

Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji punktu SPRAWOZDANIA Z PRAC KOMISJI ZA I 

KWARTAŁ  2018. (pisemne informacje w tej sprawie stanowią załączniki od nr 6 do nr 10). 

Przygotowane sprawozdania kolejno odczytali: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-

Finansowej Zbigniew Zawadzki, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Maria 

Fedyczkowska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Prawa i Porządku Publicznego Grzegorz 

Tyrakowski, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  Marek 

Wawrzynek, oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Bożena Wajda. 

 

Tematem kolejnego punktu porządku obrad było: SPRAWOZDANIE  Z REALIZACJI PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY GMINY WĘGLINIEC Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI W ROKU 2017., które stanowi 

zał. nr 11. 

Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono do głosowania. Radni 14 głosami „za”, przyjęli 

w/w sprawozdanie. 

 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu tj. SPRAWOZDANIA Z PRZEBIEGU AKCJI 

ZIMA.(pisemne materiały stanowią zał. nr 12). Przypomniał, że tym tematem zajmowała się 

Komisja Gospodarczo-Finansowa i poprosił jej Przewodniczącego o odczytanie opinii na ten 

temat. Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki oznajmił, że 

Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie i nie wniosła żadnych uwag. Ponieważ nie było 

pytań przystąpiono do głosowania. Radni 14 głosami „za” jednogłośnie przyjęli Sprawozdanie 

z przebiegu akcji Zima.   

 

Następnym punktem porządku obrad była OCENA ZASOBÓW MGOPS W ROKU 2017. (pisemne 

materiały stanowią zał. nr 13). Przewodniczący przypomniał, że tematem zajmowała się 

Komisja Zdrowia i Spraw Socjalnych. Przewodnicząca tej komisji poinformowała, że na 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowano w/w temat. Następnie Przewodniczący oddał głos 

przybyłej na sesję Dyrektor MGOPS Grażynie Sroce. Ponieważ materiały radni otrzymali już 

wcześniej i temat był omawiany na posiedzeniu komisji a dzisiejsza sesja ze względu na blok 



 3 

absolutoryjny jest obszerna Pani Dyrektor postanowiła na wstępie pokrótce opowiedzieć o 

bieżących sprawach działalności MGOPS a mianowicie o przyjmowaniu wniosków do nowego 

programu „Dobry start” oraz o letnim wypoczynku dla dzieci. Mówiła m.in. o tym, że mają już 

wgrane programy do obsługi i przesyłania wniosków, że jest to ogromne wyzwanie dla ośrodka 

ze względu na okres wakacyjny, że przez program nie zostaną zrealizowanie plany urlopowe 

pracowników, że obsługa wniosków jest bardzo czasochłonnym procesem. W związku z 

pytaniami radnych Dyrektor MGOPS przedstawiła dodatkowe informacje dot. środków na 

realizacje programu i wyjazdu dzieci na kolonie do Międzywodzia.  

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Dyrektor Grażynę Srokę informacji, jednogłośnie, 14 

głosami „za”, Rada pozytywnie zaopiniowała Ocenę zasobów MGOPS w roku 2017. 

 

Po zakończonym głosowaniu przystąpiono do omawiania PRZYGOTOWANIA WYPOCZYNKU 

LETNIEGO DLA DZIECI I MŁODZIEŻY – OFERT PODMIOTÓW GMINNYCH. (zał. nr 13) 

Na wstępie Przewodniczące Komisji Oświaty i Kultury oraz Komisji Zdrowia i Spraw 

Socjalnych poinformowały, że na posiedzeniu wspólnym podczas którego był omawiany w/w 

temat nie wniesiono żadnych uwag i komisje przyjęły temat jednogłośnie. Ponieważ pytań nie 

było przystąpiono do głosowania. Radni 14 głosami „za” jednogłośnie przyjęli informacje nt. 

przygotowania wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży.  

 

Kolejnym punktem porządku obrad była INFORMACJA Z ZAAWANSOWANIA PRAC W SEKTORZE 

WODNO – KANALIZACYJNYM. (zał. nr 14) Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej na 

prośbę Przewodniczącego Rady poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w 

informacje i nie wypracowała żadnych wniosków. Następnie Burmistrz odpowiadając na 

pytanie radnej Marii Fedyczkowskiej wyjaśnił, że w kwietniu odbyło się spotkanie w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, na którym zainaugurowano przygotowanie 

„Programu priorytetowego dofinansowania ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu deficytu wody na obszarach objętych suszą 

w 2015r.”. Powyższy program obejmuje udzielanie pomocy finansowej niezbędnych i pilnych 

inwestycji, których celem jest zmniejszenie deficytu wody poprzez: modernizację/ rozbudowę 

ujęcia wody, modernizację/ rozbudowę ujęcia wody wraz z SUW mającą na celu zwiększenia 

ilości poboru wody z ujęcia i w konsekwencji dostarczenia jej  do mieszkańców, budowę 

punktów czerpalnych wody na terenie miejscowości, zakup cystern/ sprzętu do transportu wody 

pitnej. Gmina Węgliniec złożyła kilka wniosków w związku z w/w programem, co pozwoli na 

otrzymanie dotacji i pożyczek niskooprocentowanych na wykonanie inwestycji m.in. w 

Okrąglicy i Kościelnej Wsi. Uzupełniając informacje Burmistrz mówił m.in. o chęci stworzenia 

jednej sieci wodociągowej dla całej gminy, kradzieży i dewastacji nowej stacji hydrofornii w 

Czerwonej Wodzie. Ponieważ nie było więcej pytań przystąpiono do głosowania. Radni 13 

głosami „za” pozytywnie zaopiniowali informacje z zaawansowania prac w sektorze wodno-

kanalizacyjnym. 

(podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz Tyrakowski, który na parę minut opuścił salę 

posiedzeń)   

 

Ok. godziny 10:26 Prowadzący obrady ogłosił dziesięciominutową przerwę.  

 

Kontynuując po przerwie porządek obrad, przystąpiono do realizacji punktu BLOKU 

ABSOLUTORYJNEGO  

Przewodniczący odczytał punkt 12.1. – Zatwierdzenie sprawozdań finansowych i 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Węgliniec za rok 2017.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że sprawozdanie finansowe gminy było prezentowane i 

omawiane na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 04 czerwca 2018 r.  
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Nikt nie zgłosił potrzeby w stosunku do zaproponowanego, ponownego zaprezentowania i 

omówienia sprawozdań finansowych (zał. nr 15) . W związku z tym przystąpiono do punktu 

12.1.2. - Opinia Komisji stałych nt. sprawozdania finansowego gminy. Przewodniczący 

Komisji przedstawili wypracowane opinie w sprawie niniejszych sprawozdań.   

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej, Zbigniew Zawadzki poinformował, że 

komisja wydała pozytywną opinię - 3 głosami za przy 2 nieobecnych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Maria Fedyczkowska poinformowała, że komisja 

wydała pozytywną opinię – 5 głosów za przy 1 nieobecnym. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Marek Wawrzynek 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię - 4 głosy za przy 1 nieobecnym.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych, Bożena Wajda poinformowała, że 

komisja wydała pozytywną opinię - 4 głosami za przy 1 nieobecnym. 

Następnie Przewodniczący odczytał punkt 12.1.3. – Rozpatrzenie sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego- zał. nr 16 

Przewodniczący Rady wskazał, że to sprawozdanie również było prezentowane i omawiane na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 04 czerwca 2018 r. pytając także i tym 

razem, czy jest potrzeba ponownej jego prezentacji. Ponieważ takiej potrzeby nie zgłoszono to 

przystąpiono do punktu 12.1.4. - Opinia Komisji stałych nt. sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i zaprezentowano opinie 

komisji wypracowane w przedmiocie niniejszego dokumentu. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 

komisja wydała pozytywną opinię - 3 głosami za przy 2 nieobecnych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Maria Fedyczkowska poinformowała, że komisja 

wydała pozytywną opinię - 5 głosami za. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, Marek Wawrzynek 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię - 4 głosami  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowała, że komisja wydała 

pozytywną opinię - 4 głosami za przy 1 nieobecnym. 

 

Po prezentacji w/w opinii przystąpiono do punktu 12.1.5. – Przedstawienie opinii RIO o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. Wiceprzewodniczący Rady, 

Stanisław Papież odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej nt. wykonania 

sprawozdania z wykonania budżetu. Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr  

17. 

Kolejnym punkiem obrad był punkt 12.1.6. - Dyskusja nad sprawozdaniami.  

W otwartej przez Przewodniczącego dyskusji, nikt nie zabrał głosu, w związku z tym 

przystąpiono do punktu 12.1.7 – Głosowanie uchwały w sprawie sprawozdania finansowego 

Gminy Węgliniec za 2017r.   

Jednogłośnie, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 958/XLII/18 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Węgliniec za 2017 rok. Niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 18.  

Również 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 959/XLII/18 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Węgliniec za 2017 rok. Niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 19.  

W związku z powyższym przystąpiono do procedury związanej z udzieleniem Burmistrzowi 

absolutorium. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Prawa i Porządku Publicznego poinformował że w dniu 

04 czerwca br, po części wspólnej posiedzenia, wypracowała wniosek w tej sprawie, i odczytał 

treść skierowanego do Rady wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium.  

W dalszej kolejności, Wiceprzewodniczący Rady odczytał opinię RIO nt. niniejszego wniosku. 
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Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii stanowi zał. nr 20. 

Dyskusji nie podjęto, przystąpiono więc do głosowania.  

Jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 960/XLII/18 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Węgliniec absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 

rok. (podczas głosowania nieobecny radny Andrzej Fink, który na parę minut opuścił salę 

posiedzeń) Podjęta uchwała stanowi zał. nr 21.  

Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi, Skarbnikowi, Sekretarzowi oraz 

pracownikom za pracę związaną z konstruowaniem oraz realizacją budżetu gminy w 2017 roku. 

Trzem w/w osobom wręczono także symboliczne kwiaty, czemu towarzyszyły oklaski. W 

imieniu nieobecnej Skarbnik kwiaty odebrała główna księgowa Anna Ząbkowska. Burmistrz 

dziękując za otrzymane kwiaty podkreślił, że są one również podziękowaniem dla wszystkich 

radnych Rady Miejskiej Węglińca, kierowników i dyrektorów podległych jednostek 

organizacyjnych, kierowników wydziałów oraz wszystkich pracowników, gdyż udzielone 

absolutorium jest efektem konsekwentnej codziennej pracy i zaangażowania w realizację zadań 

wszystkich wymienionych osób. 

 

Po gratulacjach i przemówieniach Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności:  

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 

2017 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

Zbigniew Zawadzki odczytał, iż na posiedzeniu w dniu 25 czerwca br. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za” i taką sama ilością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. Burmistrz odpowiadając na 

pytanie radnego Marka Wawrzynka wyjaśnił, że w związku z tym, że gmina nie otrzymała 

funduszy z PROF na remont boiska w Węglińcu, całość będzie sfinansowana z funduszy 

gminnych.  Na ten moment zabezpieczona jest kwota 150.000,00 zł, natomiast reszta będzie 

wiadoma dopiero po rozstrzygnięciu przetargu. Następnie Burmistrz tłumaczył co się dzieje z  

funduszami z zadania, które nie zostało zrealizowane. Na koniec dyskutowano o remontach 

chodników w Jagodzinie i Ruszowie.  Po wyczerpaniu tematu przystąpiono do głosowania.   

W drodze glosowania 12 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi się”, Rada podjęła uchwałę nr 

961/XLII/18 w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 

grudnia 2017 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 

Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 22. 

2.      w sprawie zmian w budżecie 

11 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi się”, Rada podjęła uchwałę nr 962/XLII/18 w sprawie 

zmian w budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 23. 

3.   w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 

Komunalnych w Węglińcu na realizację zadań bieżących 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Burmistrz posiłkując 

się prezentacją multimedialną przedstawił jak prezentowały się stawki za wodę i ścieki od 2014 

roku do 2018 roku. Mówił o wysokości dopłat i cenach dla ludności i przypomniał o wejściu w 

życie nowej ustawy i powstaniu regulatora w postaci spółki „Wody Polskie”, który obecnie 

ustala wysokość opłat za wodę i ścieki. Wprowadzone przez niego stawki spowodowały 

konieczność określenia nowych stawek dotacji dla ZUK. Pytań do niniejszego projektu nie było 

więc przystąpiono do głosowania. 

13 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 963/XLII/18 w sprawie określenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu na realizację zadań bieżących  
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Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 24. Podczas głosowania nieobecny radny Grzegorz  

Tyrakowski, który na chwilę opuścił salę posiedzeń. 

4.        w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniewa 

Zawadzkiego aby przedstawił wypracowaną opinię. Przewodniczący odczytał, że komisja na 

wczorajszym posiedzeniu zaproponowała następujące stawki składników wynagrodzenia: 

wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4700 zł, dodatek funkcyjny w kwocie 1900 zł i dodatek 

specjalny w wysokości 40%. Przewodniczący komisji dodał, że Burmistrz mimo 

maksymalnych stawek i tak stracił ok 1000 zł z wynagrodzenia. Komisja postanowiła przyznać 

maksymalne stawki również ze względu na fakt, iż Burmistrz zrezygnował z powołania 

swojego zastępcy, który przejął by część obowiązków. Po krótkiej dyskusji przystąpiono do 

głosowania.  

13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”, Rada podjęła uchwałę nr 964/XLII/18 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec Niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 25. 

5. w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 313/XLII/10 Rady Miejskiej Węglińca 

z dnia 17 września 2010 r. w sprawie nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 

Społecznemu w Węglińcu 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej na prośbę Przewodniczącego Rady 

odczytał, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ 

pytań nie było, przystąpiono do głosowania. 

14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 965/XLII/18 w sprawie zmiany załącznika do 

uchwały nr 313/XLII/10 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 17 września 2010 r. w sprawie 

nadania statutu Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Społecznemu w Węglińcu. Niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 26. 

6.        w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej na prośbę Przewodniczącego Rady 

odczytał, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ 

pytań nie było, przystąpiono do głosowania. 

14 głosami „za” Rada podjęła uchwałę nr 966/XLII/18 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. Niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 27. 

7. w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego i zawarcie 

umowy użyczenia nieruchomości Szkoły Podstawowej w Czerwonej Wodzie 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej odczytał, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ pytań nie było, przystąpiono do 

głosowania. 

 14 głosami „za” Rada podjęła uchwałę nr 967/XLII/18 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od trybu przetargowego i zawarcie umowy użyczenia 

nieruchomości Szkoły Podstawowej w Czerwonej Wodzie. Niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr28. 

8.     w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Przewodniczący Komisji GF Zbigniew Zawadzki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała dwadzieścia projektów w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego/dzierżawy na 

cele rekreacyjne, proponując jednocześnie w każdym przypadku okres najmu/dzierżawy        

„do 5 lat”. 
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Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 968/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 29. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska. 

9.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 969/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 30. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska. 

10.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 970/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 31. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska. 

11.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 971/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 32. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska. 

12.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 972/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 33. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska. 

13.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 13 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 973/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 34. Podczas głosowania nieobecna radna Elżbieta 

Grabowska.. 

14.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

974/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 35.  

15.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 
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Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

975/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 36.  

16.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

976/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 37.  

17.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

977/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 38.  

18.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

978/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 39.  

19.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

979/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu garażu. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 40.  

20.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

980/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 41.  

21.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

981/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 42.   

22.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

982/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 43.  

23.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
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Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

983/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 44. 

24.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

984/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 45.  

25.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

985/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 46. 

26.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

986/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 47.  

27.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

987/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy na cele rekreacyjne. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 48.  

28.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

988/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 49.  

29.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

989/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 50.  

30.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

990/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 51.  

31.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych 
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Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

991/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 52.  

32.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

992/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 53.  

33.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

993/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 54. 

34.   w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy  

Z uwzględnieniem okresu najmu „do 5 lat”, 14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 

994/XLII/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 55. 

35.      w sprawie zmiany uchwały nr 209/XVI/16 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 23 lutego 

2016 r. w sprawie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stary 

Węgliniec 

Przewodniczący oddał głos Burmistrzowi, który wyjaśnił, że zmiana uchwały dotyczącej 

korekty planu zagospodarowania przestrzennego wynika z realizacji wyroku Sądu 

Administracyjnego, z wniosku posiadacza działki w Starym Węglińcu. Wniosek ten dotyczył 

trzech działek, natomiast jedna z nich została pominięta i nie uwzględniono jej w planie 

zagospodarowania przestrzennego. To zostało zaskarżone i Sąd nakazał gminie dokonanie 

korekty planu, której finałem jest owa uchwała. Burmistrz dodał, że koszty przedsięwzięcia 

ponosi firma planistyczna, która jest odpowiedzialna za zaistniałą sytuację.   

14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 995/XLII/18 w sprawie zmiany uchwały nr 

209/XVI/16 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie zmian miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Stary Węgliniec. Podjęta uchwała stanowi zał. 

nr 56 

36.   w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Węgliniec dla terenu 

położonego w obrębie Stary Węgliniec  

Burmistrz wyjaśnił, że ten i następny projekt uchwały dotyczy tej samej sprawy, a mianowicie 

wniosku firmy Ekoceramika, która jest właścicielem kopalni w Zielonce, o powiększenie 

terenu, w celu dalszego funkcjonowania i rozwoju firmy. Obszar, o który wnioskuje firma 

wychodzi poza studium uwarunkowań i plan zagospodarowania przestrzennego. W związku z 

tym konieczne są zmiany w w/w uchwałach. Burmistrz dodał, że powierzchnia, na której firma 

zaprzestanie wydobycia, zostanie zrekultywowana i oddana Lasom Państwowym. 

14 głosami „za”, Rada  podjęła uchwałę nr 996/XLII/18 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Węgliniec dla terenu położonego w obrębie Stary Węgliniec. Podjęta uchwała 

stanowi załącznik nr 57.  
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37.     w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu kopalni w osadzie Zielonka (obręb Stary Węgliniec) 

14 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 997/XLII/18 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu kopalni w 

osadzie Zielonka (obręb Stary Węgliniec). Podjęta uchwała stanowi zał. nr 58 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

➢ 12 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi się” Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji 

Oświaty i Kultury o pełny etat na stanowisko Sekretarza w Szkole Podstawowej w 

Czerwonej Wodzie.  

➢ 12 głosami „za” i 2 „wstrzymującymi się” Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji 

Oświaty i Kultury o zwiększenie zatrudnienia o 1/2 etatu bibliotekarza w MGOK od 

01.07.2018 r. z przeznaczeniem na obsługę bibliotek Gminy Węgliniec.  

➢ 14 głosami „za” Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska z możliwością rozpatrzenia przy konstrukcji budżetu o ustanowienie 

ulgi podatkowej w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących 

działalność w zakresie produkcji energii z paneli słonecznych. Przewodniczący pozostałych 

Komisji poinformowali, że w okresie między sesjami Komisje nie wypracowały żadnych 

wniosków; 

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pismo ze Starostwa Zgorzeleckiego w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Zgorzeleckiego w sprawie podziału 

Powiatu Zgorzeleckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.(zał. nr 59). Rada zaopiniowała pismo 

pozytywnie, 13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się” 

(w trakcie prezentacji korespondencji ok godz. 13:07 salę posiedzeń opuścił radny Mariusz Mól 

a ok godz. 13:09 radny Andrzej Fink) 

  

W punkcie ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Radny Marek Wawrzynek oświadczył, 

że w trakcie sesji otrzymał już odpowiedź na swoje zapytanie. W związku z tym 

przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.  

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Stanisław Papież odczytał podziękowanie dla Radnych od Klubu Victoria 

Ruszów, następnie kapitan drużyny z Ruszowa podziękował za dotychczasowe wsparcie 

finansowe dla klubu. Poinformował, że drużyna awansowała do IV ligi i w związku z tym 

chciałby prosić o dodatkowe fundusze, ponieważ przez awans wzrosną koszty 

uczestnictwa w dalszych rozgrywkach. Wyższe koszy związane są z dalszymi niż do tej 

pory wyjazdami na mecze oraz wyższymi stawkami dla sędziów piłkarskich. Następnie  

posiłkując się prezentacją multimedialną zawierającą zdjęcia i filmy, opowiedział o 

funkcjonowaniu Klubu Victoria. (płyta z prezentacją stanowi zał. nr 60) 

➢ Radna Maria Fedyczkowska zaprosiła wszystkich zebranych na zawody jeździeckie w 

skokach przez przeszkody do Kościelnej Wsi dnia 01.07.2018r. 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski zaprosił wszystkich na Jagodowe Lato do Ruszowa, które 

odbędzie się 07.07.2018r.  

➢ Przewodniczący Rady życzył wszystkim radnym udanych wakacji. 
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              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 13:48, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam czterdziestą drugą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”.   

 

 

 

 
  

            

          PRZEWODNICZĄCY RADY  

 

                       (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

Protokołowała: 

 
Alicja Biardzka-BRM  

Węgliniec, dn. 26 czerwca 2018 r. 


